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Aanwezig:	  ca.	  120	  	  personen	  

	   	   	   	  Theo Reijn Mona Keijzer Martin Vredenduin Joost Boermans 
	  
Gesprekleiding	  :	  	   Theo	  Reijn,	  fractievoorzitter	  CDA	  Wijdemeren	  
Sprekers:	  	   	   Mona	  Keijzer,	  Tweede	  Kamerlid	  CDA	  
	   	   	   Martin	  Vredenduin,	  voorzitter	  WMO-‐raad	  Wijdemeren	  	  
	   	   	   Joost	  Boermans,	  wethouder	  ouderenbeleid	  Wijdemeren	  	  

	  

	  

Theo	  Reijn	  heet	  iedereen	  van	  harte	  welkom,	  de	  ouderen,	  de	  afgevaardigden	  van	  alle	  andere	  politieke	  partijen	  en	  ook	  
de	  vertegenwoordigers	  van	  de	  	  instellingen	  en	  organisaties	  die	  een	  kraam	  bemensen.	  Daarna	  licht	  hij	  de	  aanleiding	  
en	  bedoeling	  van	  deze	  middag	  toe.	  	  

Met	  Elkaar	  is	  al	  vier	  jaar	  de	  slogan	  van	  CDA	  in	  Wijdemeren.	  Deze	  middag	  is	  ook	  (met	  elkaar)	  georganiseerd	  samen	  
met	  de	  ouderenbonden	  ANBO,	  KBO	  en	  PCOB.	  Eveneens	  in	  samenwerking	  met	  de	  drie	  ouderenbonden	  is	  in	  juni	  een	  
bezoek	  aan	  de	  Tweede	  Kamer	  
georganiseerd,	  waar	  o.a.	  gesproken	  is	  
met	  Mona	  Keijzer.	  	  

Afgesproken	  is	  dat	  we	  vandaag	  met	  
haar	  doorpraten.	  Het	  is	  ook	  een	  
vervolg	  op	  de	  informatiemarkt	  die	  het	  
CDA	  twee	  jaar	  geleden	  organiseerde,	  
waar	  Sabine	  Uitslag	  aanwezig	  was.	  
Sabine	  is	  inmiddels	  geen	  kamerlid	  
meer.	  Mona	  Keijzer	  is	  haar	  opvolger	  
als	  woordvoerder	  zorg	  in	  de	  Tweede	  
Kamer.	  Helaas	  is	  Mona	  wat	  verlaat.	  

Behalve	  deze	  bijeenkomst	  heeft	  het	  CDA	  samen	  met	  Versa	  Welzijn	  in	  juni	  een	  avond	  gehouden	  voor	  professionals	  en	  
vrijwilligers	  om	  met	  elkaar	  te	  discussiëren	  over	  het	  verder	  bouwen	  en	  versterken	  van	  een	  sociale	  netwerk	  in	  
Wijdemeren.	  Door	  de	  veranderingen	  in	  het	  sociale	  domein	  wordt	  het	  nog	  belangrijker	  om	  de	  mensen	  die	  steun	  
nodig	  hebben,	  die	  ook	  daadwerkelijk	  te	  geven.	  Zonder	  langs	  elkaar	  heen	  te	  werken	  of	  dingen	  dubbel	  te	  doen.	  	  

Opnieuw	  'met	  elkaar'	  is	  in	  juni	  in	  het	  gemeentehuis	  een	  politiek	  debat	  voor	  jongeren	  georganiseerd.	  Deze	  keer	  
samen	  met	  de	  jongerenburgemeester	  en	  overige	  politieke	  partijen	  in	  Wijdemeren.	  

Verslag informatiemarkt Ouderenzorg in Wijdemeren  

maandag 2 september 2013 in De Drie Dorpen te Ankeveen 

Welkom 



Pagina	  2	  van	  9	  

Het	  CDA	  is	  op	  dit	  moment	  bezig	  met	  het	  verkiezingsprogramma.	  Daarbij	  is	  
gekozen	  voor	  een	  andere	  opzet.	  Met	  de	  campagne	  "Wat	  heeft	  u	  op	  uw	  hart'	  
zijn	  we	  de	  dorpen	  langs	  geweest	  bij	  de	  winkelcentra,	  de	  veemarkt	  en	  
andere	  evenementen.	  Ook	  houden	  we	  gesprekken	  met	  de	  bibliotheek,	  
ondernemers,	  verenigingen,	  scholen,	  individuele	  inwoners	  etc.	  	  
Met	  elkaar	  maken	  we	  het	  CDA	  verkiezingsprogramma.	  Zaterdag	  14	  september	  vindt	  er	  een	  terugkoppeling	  plaats.	  
Pas	  dan	  gaat	  de	  commissie	  schrijven.	  Dus	  ook	  vanmiddag	  zullen	  we	  weer	  dingen	  horen,	  die	  we	  meenemen	  voor	  ons	  
verkiezingsprogramma	  

De	  LSBO	  (lokaal	  samenwerkende	  bonden	  
voor	  ouderen)	  heeft	  al	  een	  aantal	  punten	  
(bijlage	  1)	  aangedragen	  voor	  de	  komende	  
raadsperiode.	  	  

Theo	  Reijn	  noemt	  de	  punten	  en	  deze	  punten	  
kunnen	  meegenomen	  worden	  in	  de	  
tafelgesprekken.	  	  
Gespreide	  verantwoordelijkheid	  is	  hier	  voor	  
het	  CDA	  een	  belangrijk	  begrip:	  mensen	  
moeten	  hun	  eigen	  regie	  kunnen	  voeren.	  Wat	  
kan,	  doe	  je	  het	  liefst	  zelf	  en	  waar	  nodig	  moet	  
de	  gemeente	  compensatie	  bieden	  om	  mee	  te	  
kunnen	  doen	  in	  de	  eigen	  omgeving.	  

Er	  is	  een	  gevarieerd	  programma	  met	  gelegenheid	  om	  voor	  informatie	  de	  kramen	  te	  bezoeken.	  Diverse	  organisaties	  
en	  instellingen	  zijn	  aanwezig.	  Daarmee	  heeft	  iedereen	  de	  gelegenheid	  om,	  nu	  eens	  zonder	  vooraf	  een	  afspraak	  te	  
maken,	  met	  hen	  in	  gesprek	  te	  gaan.	  Verder	  een	  muzikaal	  intermezzo,	  korte	  inleidingen	  en	  vooral	  tafelgesprekken.	  
Tijdens	  die	  tafelgesprekken	  kunt	  u	  met	  elkaar	  in	  gesprek	  gaan	  en	  de	  vragen	  die	  u	  hebt	  bespreken.	  De	  gespreksleiders	  
zijn	  behalve	  de	  drie	  sprekers	  en	  de	  drie	  voorzitters	  van	  de	  ouderenbonden,	  ook	  de	  vertegenwoordigers	  van	  de	  
andere	  politieke	  partijen.	  Voor	  de	  tafelgesprekken	  nodigen	  we	  nadrukkelijk	  de	  mensen	  achter	  de	  kramen	  uit.	  We	  
willen	  graag	  interactief	  met	  elkaar	  praten	  over	  hoe	  we	  de	  ouderenzorg	  in	  Wijdemeren	  in	  de	  komende	  jaren	  op	  een	  
goed	  niveau	  kunnen	  houden	  en	  wat	  daarvoor	  nodig	  is.	  

Theo	  Reijn	  sluit	  zijn	  welkomstwoord	  af	  met	  zijn	  visie	  op	  het	  raadslidmaatschap.	  De	  polarisatie	  van	  de	  vorige	  
raadsperiode	  is	  gelukkig	  grotendeels	  verdwenen.	  Al	  ver	  voor	  de	  vorige	  verkiezingen	  heb	  ik	  altijd	  gezegd:	  ik	  zit	  niet	  in	  
de	  gemeenteraad	  om	  elkaar	  vliegen	  af	  te	  vangen,	  maar	  om	  een	  gemeente	  te	  besturen.	  Dat	  wil	  niet	  zeggen	  dat	  het	  er	  
af	  en	  toe	  eens	  stevig	  aan	  toe	  kan	  gaan.	  Zeker	  als	  we	  wat	  gedoe	  hebben	  over	  bloembakken	  of	  Stichtse	  Vecht.	  Maar	  
als	  het	  CDA	  initiatieven	  neemt	  voor	  bijeenkomsten	  zoals	  vanmiddag,	  dan	  kunnen	  we	  eigenlijk	  altijd	  wel	  rekenen	  op	  
de	  medewerking	  van	  de	  andere	  politieke	  partijen.	  Met	  elkaar	  staan	  we	  immers	  voor	  een	  sterk	  Wijdemeren!	  	  

	  

Na	  deze	  inleiding	  volgt	  een	  muzikaal	  intermezzo	  op	  de	  
accordeon	  door	  Jan	  Vesters.	  Onder	  zijn	  leiding	  komt	  er	  iedere	  
week	  een	  meezinggroep	  bij	  elkaar	  in	  het	  Sociaal	  Cultureel	  
Centrum	  in	  Nederhorst	  den	  Berg.	  	  

Met	  meezingers	  als	  'Aan	  de	  Amsterdamse	  grachten'	  en	  'Oh,	  
Waterlooplein'	  een	  gezellige	  start	  van	  een	  middag	  over	  
belangrijke	  onderwerpen..	  

	   	  

'Met elkaar 
maken we het CDA 
verkiezingsprogramma' 
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Dan	  volgt	  de	  eerste	  gespreksronde	  met	  zeer	  geanimeerde	  gesprekken	  over	  de	  veranderingen	  in	  de	  zorg	  die	  op	  ons	  af	  
komen.	  Inmiddels	  is	  ook	  Mona	  Keijzer	  gearriveerd	  en	  zij	  schuift	  aan	  bij	  één	  van	  de	  tafeltjes.	  

	  

	  

	  
Na	  de	  eerste	  ronde	  tafelgesprekken	  volgt	  een	  korte	  inleiding	  van	  Mona	  Keijzer	  over	  de	  veranderingen	  in	  de	  
ouderenzorg.	  De	  kosten	  rijzen	  de	  pan	  uit;	  een	  kwart	  van	  het	  inkomen	  gaat	  op	  aan	  zorg.	  Bij	  de	  Tweede	  Kamer	  ligt	  nu	  
een	  brief	  van	  staatssecretaris	  Van	  Rijn	  over	  de	  langdurige	  zorg	  (care).	  Wat	  wil	  hij?	  Mensen	  moeten	  minder	  snel	  naar	  
een	  verpleeghuis	  of	  zorginstelling.	  Dat	  is	  op	  zich	  een	  goede	  zaak,	  maar	  het	  schiet	  door.	  Straks	  komen	  alleen	  nog	  
zwaar	  dementerende	  ouderen	  in	  aanmerking,	  terwijl	  de	  praktijk	  uitwijst	  dat	  iemand	  die	  dementerend	  is	  bijna	  niet	  
zelf	  thuis	  te	  verzorgen	  is.	  Er	  wordt	  ook	  bezuinigd	  op	  de	  thuiszorg.	  Dat	  kan	  ook	  best	  met	  wat	  minder	  toe,	  maar	  de	  

regering	  stelt	  voor	  tussen	  de	  15	  en	  40	  
procent	  te	  bezuinigen.	  Dat	  is	  wel	  heel	  veel.	  	  

De	  regering	  vindt	  ook	  dat	  verstandelijk	  
gehandicapten	  (in	  jargon:	  zzp	  3)	  thuis	  moeten	  
gaan	  wonen.	  We	  hebben	  het	  dan	  over	  
mensen	  met	  de	  verstandelijke	  vermogens	  van	  
een	  kind	  van	  10	  jaar.	  Dat	  gaat	  ergens	  mis.	  	  

De	  oplossing	  van	  de	  regering	  is	  meer	  
mantelzorg.	  Het	  CDA	  vindt	  dat	  een	  mens	  tot	  
zijn	  recht	  komt	  in	  relatie	  tot	  de	  ander,	  daar	  
past	  mantelzorg	  bij,	  maar	  mensen	  doen	  al	  
veel	  aan	  mantelzorg.	  	  

Mona Keijzer over veranderingen in de ouderenzorg 
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Meer	  dan	  70%	  van	  de	  mensen	  die	  zorgt	  voor	  een	  dementerende	  is	  overbelast.	  De	  knip	  tussen	  verzorging	  en	  
verpleging	  moet	  je	  niet	  doen.	  Als	  je	  het	  opknipt	  gaat	  een	  deel	  naar	  de	  gemeente	  en	  een	  deel	  naar	  de	  
zorgverzekeraar.	  Degene	  die	  thuis	  zit,	  krijgt	  er	  nog	  een	  gezicht	  bij.	  Dat	  moet	  je	  niet	  willen.	  Houdt	  het	  in	  de	  AWBZ.	  
Het	  CDA	  vindt	  dat	  je	  voorzichtig	  moet	  zijn	  met	  overdracht	  naar	  de	  zorgverzekeraar,	  want	  hoe	  heb	  je	  daar	  grip	  op?	  

Ander	  punt	  is	  de	  inkomensondersteuning	  
voor	  chronisch	  zieken	  en	  gehandicapten.	  Daar	  
gaat	  1,5	  miljard	  in	  om.	  Daar	  wordt	  de	  helft	  op	  
bezuinigd.	  Er	  kan	  wat	  af,	  dat	  zeggen	  de	  
mensen	  zelf	  ook.	  Er	  zitten	  ook	  dubbelingen	  in.	  
De	  helft	  is	  veel,	  maar	  dat	  is	  niet	  grootste	  zorg	  
van	  Mona	  Keijzer.	  De	  zorg	  zit	  het	  feit	  dat	  de	  
regering	  dit	  wil	  overdragen	  naar	  gemeente,	  
die	  dan	  bijzondere	  bijstand	  kan	  geven.	  Het	  
wordt	  ook	  wel	  armoedebeleid	  genoemd.	  De	  
praktijk	  is	  echter	  dat	  gemeenten	  nu	  vaak	  al	  
moeite	  hebben	  met	  het	  vinden	  van	  de	  
mensen,	  die	  in	  aanmerking	  komen	  voor	  
ondersteuning.	  	  

Ander	  bezwaar	  is	  dat	  de	  berekening	  nu	  door	  het	  CAK	  gebeurd.	  Straks	  gaat	  elke	  gemeente	  eigen	  beleid	  maken	  en	  een	  
eigen	  CAK	  vormen,	  dat	  brengt	  veel	  ambtelijke	  kosten	  mee.	  Het	  CDA	  zegt:	  Laat	  dat	  op	  landelijk	  niveau,	  want	  het	  is	  
inkomensbeleid.	  

	  

	  

In	  welke	  mate	  een	  patiënt	  straks	  nog	  recht	  op	  zorg	  heeft?	  	  
Mona	  Keijzer:	  Persoonlijke	  verzorging	  gaat	  naar	  de	  gemeente.	  Op	  grond	  van	  de	  WMO	  is	  het	  geen	  recht,	  maar	  wordt	  
gevraagd	  welke	  beperking	  er	  is	  en	  welke	  zorg	  dan	  nodig	  is.	  De	  gemeente	  mag	  de	  keuze	  maken	  hoe	  het	  gebeurt.	  Voor	  
het	  CDA	  moet	  over	  wassen	  geen	  discussie	  zijn:	  dat	  moet	  door	  gekwalificeerd	  personeel	  gebeuren.	  Dat	  is	  ook	  de	  
mening	  van	  de	  staatssecretaris,	  maar	  dan	  is	  een	  korting	  van	  15%	  heel	  erg	  veel.	  En	  als	  we	  het	  erover	  eens	  zijn	  dat	  
wassen	  een	  recht	  is,	  laat	  het	  dan	  in	  de	  AWBZ!	  

Is	  er	  een	  plafond	  aan	  de	  cumulatie	  van	  eigen	  
bijdragen	  bij	  verschillende	  soorten	  zorg?	  
Mona	  Keijzer:	  Er	  is	  een	  plafond,	  	  €	  2.100,-‐	  
(instelling)	  en	  ruim	  €	  700,-‐	  (hulp	  thuis).	  	  
Dat	  geldt	  voor	  AWBZ	  en	  WMO	  samen.	  	  
	  
Er	  is	  1	  januari	  2013	  wel	  wat	  veranderd.	  	  
Vanaf	  die	  datum	  wordt	  een	  percentage	  van	  
het	  vermogen	  in	  box	  3	  bij	  je	  inkomen	  
opgeteld.	  Als	  je	  dat	  hebt,	  stijgt	  je	  bijdrage.	  
Daar	  is	  kamerbreed	  mee	  ingestemd,	  volgens	  
zeggen	  zou	  de	  maximale	  stijging	  was	  235	  
euro	  zijn.	  In	  de	  praktijk	  blijken	  de	  effecten	  
1.000	  euro	  per	  maand	  te	  zijn.	  	  

Daarvan	  is	  het	  CDA	  erg	  geschrokken.	  Het	  CDA	  heeft	  daarom	  reparaties	  gevraagd.	  Dat	  is	  niet	  gelukt,	  wel	  zijn	  er	  drie	  
aanpassingen	  gekomen:	  Letselschade	  is	  uitgezonderd.	  De	  grens	  is	  31.000	  i.p.v.	  21.000	  euro	  vermogen	  geworden,	  

Vragen uit de zaal 
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maar	  dat	  geldt	  niet	  voor	  65+.	  Voor	  65+-‐ers	  die	  een	  hogere	  eigen	  bijdrage	  moeten	  betalen	  is	  een	  betalingsregeling	  
getroffen.	  Zij	  kunnen	  het	  lenen	  en	  bij	  overlijden	  kunnen	  de	  nabestaanden	  vanuit	  de	  verkoop	  van	  het	  huis	  de	  lening	  
afbetalen.	  Dat	  lijkt	  een	  straf	  op	  sparen.	  “Ik	  begrijp	  dan	  ook	  de	  ouderen	  die	  nu	  naar	  notaris	  gaan”,	  aldus	  Mona.	  	  

Op	  Prinsjesdag	  komen	  de	  nieuwe	  plannen.	  De	  
regering	  wil	  niet	  graag	  praten	  over	  de	  
effecten	  op	  de	  koopkracht	  en	  laat	  niet	  het	  
hele	  plaatje	  zien.	  Naar	  de	  mening	  van	  het	  CDA	  
moet	  je	  daar	  vanaf	  het	  begin	  open	  over	  zijn.	  

De	  vermogenstoets	  is	  niet	  nieuw	  die	  was	  er	  in	  
het	  verleden	  ook	  bij	  de	  bewoning	  van	  het	  
verzorgingshuis.	  	  
Mona	  Keijzer	  beaamt	  dit	  en	  benadrukt	  dat	  er	  
kamerbreed	  mee	  is	  ingestemd,	  maar	  dat	  het	  
nu	  doorschiet.	  Nivelleren	  is	  bij	  de	  PvdA	  een	  
feestje,	  het	  CDA	  is	  niet	  voor	  constant	  
verdergaande	  nivellering.	  

Theo	  Reijn	  dankt	  Mona	  Keijzer	  voor	  haar	  uitleg.	  De	  mensen	  die	  ondersteuning	  nodig	  hebben	  waren	  ook	  in	  
Wijdemeren	  moeilijk	  te	  vinden.	  Met	  het	  project	  'Stille	  Armoede'	  heeft	  het	  CDA	  Wijdemeren	  toen	  het	  initiatief	  
genomen	  om	  alle	  professionals	  en	  alle	  vrijwilligers,	  die	  op	  welke	  manier	  dan	  ook	  betrokken	  zijn	  bij	  deze	  hulp	  bij	  
elkaar	  te	  brengen	  en	  met	  elkaar	  onorthodoxe	  
manieren	  te	  bedenken	  om	  deze	  doelgroep	  te	  
bereiken.	  Dat	  is	  toen	  aardig	  gelukt.	  Er	  zijn	  
meer	  huisbezoeken	  gekomen	  en	  regelingen	  
zijn	  (ook	  administratief)	  vereenvoudigd.	  Nu	  
zijn	  we	  als	  CDA	  bezig	  dat	  sociale	  netwerk	  
weer	  verder	  te	  bouwen.	  

	  

	  

Na	  de	  inleiding	  van	  Mona	  Keijzer	  volgt	  een	  
korte	  pauze	  met	  gelegenheid	  om	  de	  kramen	  
te	  bezoeken.	  

	  

	  
Martin	  Vredenduin,	  de	  voorzitter	  van	  de	  
WMO-‐raad,	  licht	  de	  werkzaamheden	  (bijlage	  
2)	  van	  de	  WMO-‐raad	  toe.	  De	  WMO-‐raad	  is	  
een	  adviesorgaan	  van	  het	  college	  van	  B&W	  en	  
is	  samengesteld	  uit	  vertegenwoordigers	  van	  
verschillende	  organisaties.	  

Voor	  het	  werk	  van	  de	  WMO-‐raad	  is	  de	  
kanteling	  naar	  vraag	  gestuurd	  werken	  
belangrijk.	  De	  individuele	  behoefte	  wordt	  in	  

Martin Vredenduin over de WMO-Raad 
 



Pagina	  6	  van	  9	  

kaart	  gebracht.	  Wat	  kan	  nog	  wel?	  Wat	  kan	  het	  sociaal	  netwerk	  doen?	  Er	  is	  gelukkig	  nog	  geen	  dwang,	  maar	  er	  wordt	  
wel	  bevorderd	  dat	  het	  netwerk	  helpt.	  Wat	  kan	  je	  terugdoen	  (op	  basis	  van	  vrijwilligheid)?	  Er	  is	  sprake	  van	  een	  
inkomensafhankelijke	  bijdrage.	  Daarom	  is	  het	  soms	  interessanter	  om	  het	  zelf	  te	  regelen.	  Op	  dit	  moment	  buigt	  de	  
WMO-‐raad	  zich	  over	  de	  gevolgen	  van	  aangekondigde	  bezuinigingen	  en	  de	  samenwerking	  met	  Weesp	  en	  Stichtse	  
Vecht.	  Over	  de	  samenwerking	  heeft	  de	  raad	  geen	  oordeel,	  wel	  worden	  dezelfde	  eisen	  gesteld	  als	  aan	  de	  
samenwerking	  in	  Gooi	  en	  Vechtstreek.	  Ook	  de	  transitie	  van	  de	  jeugdzorg	  heeft	  aandacht.	  Heel	  belangrijk	  is	  de	  
communicatie	  van	  de	  gemeente	  met	  de	  burgers.	  Die	  moet	  helder	  zijn,	  daar	  zit	  de	  WMO-‐raad	  boven	  op!	  

Wat	  zijn	  de	  criteria	  voor	  het	  gebruik	  van	  de	  
WMO-‐taxi?	  	  	  
Martin	  Vredenduin:	  De	  dagbesteding	  valt	  nog	  
onder	  de	  AWBZ.	  De	  WMO-‐taxi	  is	  voor	  sociale	  
doeleinden	  en	  voor	  bijv.	  artsenbezoek.	  Het	  
criterium	  is	  het	  redelijkerwijs	  niet	  kunnen	  
afleggen	  van	  800	  meter.	  Ook	  hier	  is	  sprake	  
van	  een	  eigen	  bijdrage.	  Een	  verzoek	  tot	  uitleg	  
van	  de	  WMO-‐pas	  in	  de	  lokale	  bladen	  wordt	  
direct	  door	  wethouder	  Joost	  Boermans	  
toegezegd.	  

	  

Martin	  Vredenduin	  noemt	  het	  sociaal	  cultureel	  centrum	  in	  Nederhorst	  als	  goede	  manier	  om	  mensen	  met	  elkaar	  in	  
contact	  te	  brengen.	  Theo	  Reijn	  ondersteunt	  dit	  en	  noemt	  dat	  de	  bibliotheek	  in	  Loosdrecht	  ook	  steeds	  meer	  een	  
cultureel	  centrum	  wordt.	  

Daarna	  is	  het	  de	  hoogste	  tijd	  om	  nog	  een	  ronde	  tafelgesprekken	  te	  houden.	  	  
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Vervolgens	  is	  het	  woord	  aan	  wethouder	  Boermans.	  Hij	  gaat	  in	  op	  een	  aantal	  onderwerpen	  die	  eerder	  genoemd	  zijn	  
of	  in	  zijn	  tafelgesprekken	  aan	  de	  orde	  kwamen.	  Zo	  zijn	  de	  huiskamergesprekken	  ongelooflijk	  belangrijk	  om	  goed	  
vraaggericht	  te	  kunnen	  werken.	  Het	  is	  nog	  onduidelijk	  hoeveel	  geld	  er	  van	  het	  Rijk	  naar	  de	  gemeenten	  komt	  voor	  
jeugdzorg	  en	  worden	  er	  op	  dit	  moment	  met	  omliggende	  gemeenten	  plannen	  gemaakt.	  

Ten	  aanzien	  van	  kangoeroewoningen	  heeft	  de	  
gemeenteraad	  unaniem	  aangegeven	  dat	  ze	  
dat	  meer	  mogelijk	  willen	  maken.	  De	  
technische	  details	  moeten	  nog	  uitgewerkt	  
worden;	  woningruil	  met	  kinderen,	  tijdelijke	  
woning	  erbij,	  hoe	  verhoudt	  zich	  dit	  tot	  
bestaande	  beleid	  etc.	  

Wat	  betreft	  vereenzamen.	  Mensen	  willen	  
graag	  in	  hun	  eigen	  buurt	  blijven	  wonen.	  
Voorlopig	  komen	  er	  geen	  nieuwe	  
bouwplannen,	  maar	  worden	  eerst	  de	  
bestaande	  bouwplannen	  uitgevoerd.	  Ook	  een	  
wens	  van	  het	  CDA.	  

De	  gemeente	  kent	  verschillende	  minimaregelingen.	  Boermans	  zou	  graag	  ruimte	  hebben	  om	  dit	  helemaal	  zelf	  in	  te	  
vullen.	  Wat	  betreft	  het	  WMO-‐vervoer	  moet	  de	  gemeente	  er	  wel	  voor	  zorgen	  dat	  er	  geen	  misbruik	  van	  gemaakt	  
wordt.	  

De	  komende	  begroting	  
moet	  zorg	  hoog	  in	  het	  
vaandel	  dragen,	  maar	  de	  
blik	  op	  de	  begroting	  
maakt	  hem	  nog	  niet	  
vrolijk.	  Het	  is	  geen	  
winstwaarschuwing,	  maar	  
hij	  kan	  geen	  cadeautjes	  
uitdelen.	  Zijn	  advies	  is:	  
probeer	  dingen	  meer	  
zelfstandig	  te	  doen,	  
probeer	  hulp	  met	  elkaar	  
en	  van	  elkaar	  te	  krijgen	  

	  

	  

	  

Theo	  Reijn	  geeft	  aan	  dat	  alle	  opmerkingen	  verzameld	  worden	  (bijlage	  3)	  en	  dat	  die	  naar	  alle	  politieke	  partijen	  gaan.	  
Hij	  is	  blij	  dat	  de	  raad	  vrij	  eensgezind	  is	  als	  het	  gaat	  om	  zorg.	  Het	  is	  een	  belangrijk	  onderwerp,	  dat	  de	  volgende	  
raadsperiode	  de	  helft	  van	  de	  begroting	  zal	  beslaan.	  Dus	  moet	  het	  daar	  over	  gaan!	  

	   	  

Wethouder Joost Boermans 
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Afsluitend	  heeft	  Theo	  Reijn	  n.a.v.	  de	  tafelgesprekken	  nog	  een	  aantal	  vragen	  voor	  de	  drie	  inleiders.	  	  

Hoe	  zit	  het	  met	  het	  besteedbaar	  inkomen	  dat	  
iemand	  straks	  nog	  heeft?	  	  

Mona	  Keijzer:	  Dat	  hangt	  af	  van	  de	  situatie.	  Als	  
er	  40%	  minder	  geld	  naar	  de	  gemeente	  gaat,	  
moet	  er	  meer	  zelf	  betaald	  worden.	  Een	  
voorbeeld:	  iemand	  met	  AOW	  en	  10.000	  euro	  
pensioen	  per	  jaar	  gaat	  er	  bij	  dezelfde	  zorg	  
19%	  in	  besteedbaar	  inkomen	  op	  achteruit.	  
Houdt	  het	  debat	  en	  Prinsjesdag	  de	  komende	  
weken	  goed	  in	  de	  gaten.	  Maar	  zekerheid	  is	  er	  
pas	  als	  het	  op	  de	  bankrekening	  staat.	  Het	  
worden	  sobere	  tijden!	  Voor	  het	  CDA	  is	  de	  
belangrijkste	  vraag	  hoe	  je	  de	  balans	  houdt!	  

Waar	  moeten	  mantelzorgers	  naartoe	  als	  ze	  iets	  willen?	  	  
Joost	  Boermans:	  Er	  is	  geen	  directe	  ondersteuning	  van	  de	  gemeente,	  dat	  gebeurt	  via	  Versa	  en	  andere	  namens	  de	  
gemeente	  werkende	  organisaties.	  In	  symbolische	  zin	  heeft	  gemeente	  wel	  aandacht	  voor	  deze	  groep	  op	  de	  dag	  van	  
de	  mantelzorg.	  De	  gemeente	  laat	  daarmee	  zien	  dat	  zij	  inziet	  dat	  mantelzorg	  hartstikke	  zwaar	  kan	  zijn.	  

De	  WMO-‐raad	  is	  betrokken	  bij	  contracten.	  Nu	  zien	  we	  ontslagen	  bij	  de	  thuiszorg,	  hoe	  zit	  dat?	  	  
Martin	  Vredenduin	  antwoordt	  dat	  hij	  de	  discussie	  bij	  Vivium	  volgt.	  De	  afgesproken	  prijs	  is	  €	  22,50	  per	  uur	  voor	  
huishoudelijke	  hulp.	  Dit	  is	  een	  goed	  tarief.	  Hiervan	  is	  48%	  direct	  voor	  de	  verlener	  van	  de	  zorg.	  Hier	  wordt	  inventief	  
mee	  omgegaan.	  Het	  wordt	  wel	  betaald,	  maar	  niet	  zoals	  in	  contract	  vastligt.	  Contractbeheer	  zit	  daar	  bovenop.	  Een	  
aantal	  organisaties	  is	  de	  wacht	  aangezegd,	  anders	  leidt	  het	  tot	  een	  stop	  van	  de	  toewijzing	  van	  cliënten.	  Hij	  
benadrukt	  dat	  het	  in	  het	  contract	  niet	  alleen	  gaat	  om	  geld,	  maar	  juist	  ook	  om	  kwaliteit.	  

Theo	  Reijn	  noemt	  nog	  een	  aantal	  
onderwerpen	  die	  in	  de	  tafelgesprekken	  aan	  
bod	  zijn	  geweest.	  Er	  is	  geen	  sociaal	  cultureel	  
centrum	  in	  Kortenhoef.	  Wat	  hem	  betreft	  is	  
het	  inderdaad	  al	  veel	  te	  lang	  stil	  rond	  de	  
Dobber.	  Gewezen	  wordt	  op	  het	  belang	  van	  
een	  sociale	  kaart.	  	  

Er	  zijn	  veel	  commerciële	  organisaties,	  is	  het	  
niet	  handig	  die	  te	  bundelen?	  	  	  
Joost	  Boermans:	  Dat	  is	  niet	  de	  taak	  van	  de	  
gemeente.	  Wel	  moet	  gemeente	  de	  
kwaliteitsnorm	  vast	  stellen	  en	  daarbij	  verder	  
kijken	  als	  alleen	  prijs.	  Theo	  Reijn	  heeft	  zorg	  de	  
overhead(kosten).	  	  

Leidt	  scheiding	  van	  zorg	  en	  wonen	  niet	  tot	  meer	  vereenzaming?	  	  
Mona	  Keijzer	  onderschrijft	  dat	  het	  niet	  zozeer	  gaat	  om	  financiële	  armoede,	  maar	  vooral	  om	  sociale	  armoede.	  
Vereenzaming	  is	  het	  probleem	  van	  de	  toekomst,	  niet	  alleen	  onder	  senioren,	  maar	  ook	  onder	  jongeren.	  Eenzaamheid	  
moet	  echter	  niet	  verminderd	  worden	  door	  meer	  zorg.	  	  Hoe	  zorg	  je	  dat	  mensen	  elkaar	  meer	  opzoeken?	  Hoe	  bevorder	  
je	  het	  contact	  tussen	  verschillende	  ouderen	  in	  een	  wijk?	  Dat	  zijn	  de	  vragen	  waar	  we	  een	  antwoord	  op	  moeten	  
vinden.	  Het	  allereerste	  wat	  iemand	  doet,	  is	  de	  huisarts	  bellen.	  
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Theo	  Reijn	  bedankt	  de	  inleiders	  voor	  hun	  komst	  en	  bijdrage	  en	  overhandigt	  hen	  een	  kruik	  Plassenbitter.	  Hij	  bedankt	  
de	  aanwezigen	  voor	  hun	  inbreng	  en	  nodigt	  iedereen	  uit	  de	  kramen	  nog	  te	  bezoeken.	  

verslag:	  Betske	  van	  Henten	  –	  Foto's:	  Gerard	  van	  Ophem	  –	  Foto	  pagina	  2	  onder:	  Wijdemeerse	  Webkrant	  


